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INTERPELACJA
w sprawie remontu przejazdu przez torowisko tramwajowe na

skrryżowaniu ul. Jagiellońskiej i ul. orkana - ponowienie interpelńcji

Zwracam się z ponowl}ą prośbą o remont przejazdu przez torowisko

tramwajowe na sk'rzyiowaniu ul. Jagiellońskiej i ul. orkana.
Moja interpelacja jest ponowieniem wcześniejszej z 25.08.2015 roku na

skutek braku wykonania napraw gwarancyjnych przęz wykonawcę inwestycji

budowy nowej linii tramwajowej.
Stan nawierzchnl pomiędzy torowiskami jeszcze bardziej się pogorszył

i bardziej zapadŁ. Ptzejazd jest sporym dyskomfortem dla wielu kierowców,

I<tótzy dodatkowo doprowadzają do nąeidŻartia pomiędry pasy w miejsca

najmniej zapadruęte.
Proszę ponownie o pilny remont Z uwagi na upĘwający okres

gwarancyjny i informację dlaczego MZD|T wraz z właściwie podlegĘm sobie

wydziałem nie doprowadził do wykonania naprawy gwarancyjnej.
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